
                
                KOUVOLAN KEILAILULIITTO ry.            Pöytäkirja 2 / 2016 – 2017 

                JOHTOKUNNAN KOKOUS 

 

Aika   Torstai 24.08.2016 klo 17.00 

Paika  Kouvolan keilahallin kokoustilat 

 

Läsnä  Aarne Timonen                   puheenjohtaja             2/2 

            Nina Porvari                       jäsen                           2/2 

            Heikki Auvinen                  jäsen                           2/2 

            Joni Oksanen                      jäsen                           2/2 

            Ari Paananen                      jäsen                           2/2                                              

            Reino Saastamoinen           jäsen                           2/2 

            Toni Sorvo    jäsen         2/2 

            Mikko Isakow   jäsen         2/2 

            Anneli Karhu    varajäsen                 1/2    

            Tarja Hurtta 

 

Poissa Taina Kunnasluoto   jäsen         1/2 

 

1.      Kokouksen avaus 

 

          Kouvolan keilailuliiton puheenjohtaja Aarne Timonen avasi kokouksen 

          ja toivotti johtokunnan jäsenet tervetulleiksi kokoukseen.  

           

                2.       Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 

           Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3.        Edellisen kokouksen pöytäkirja 

 

           Käytiin läpi edellisen järjestäytymiskokouksen pöytäkirja. 

           Pöytäkirjat oli lähetetty myös sähköpostilla johtokunnan jäsenille. 

           Korjaus pöytäkirjaan Kuusankosken lääkäriasema => Kouvolan lääkäriasema. 

        Pöytäkirja muutoin hyväksyttiin. 

 

4.        Talous. 

 

 Hierontapistepirkko tukee toimintaa 100€, yrityksen mainos liiton nettisivuilla.  

 

           Liiton tilin saldo 14 141,33€. 

 

           Junnujen toimintapäivä: Kymi 100-säätiön tuki 1000€, menot 1171,72€,     

           mahdollinen ylitys hyväksytty kevään kokouksessa. 

 

            Kouvolan lääkäriasemalta kertynyt bonus 3,78€, kaikki tällä kaudella tulleet   

            bonukset ”korvamerkitään” vetreiden toiminnan tukemiseen/kehittämiseen. 

 

 



 

 

 

 

5.        Saapunut posti 

 

           Ei saapunutta postia.  

 

6.        Kilpailutoiminta 

 

           Syksyn kilpailuja. Aarne kertoi tulevasta k-Rauta Openista. Kisan järjestää PB,   

           yhdessä K-Raudan kanssa. 

           Mahdolliset voitot menevät PB:N omaan junnutoimintaan.  

           Kisa käydään kaksiosaisena Kouvolassa ja Kuusankoskella. 

 

           Paikallissarjat alkavat syyskuussa. Hallin veloitus 37€/kierros. 

 

           Mikko Isakow saapui paikalle ja jatkoi kuulumisia kilpailutoimikunnan  

           kokouksesta. 

 

           Keilahallin tämän kauden veloitus on 19€/kilpailija. Hallin kanssa tehdään 

           kirjallinen sopimus uudelle kaudelle kaikista veloitushinnoista. 

 

           Kritisoitiin hallia, että pyynnöistä huolimatta halli ei ole järjestänyt pelieriä   

           kesäkisaan. 

 

           Halleilla on otettu käyttöön uudet erikoiskilpailusäännöt. Muutos koskee ennen 

           kisaa olevaa harjoittelua. Uusi 5min:n (10 min. amerikkalaiselle pelitavalle)    

           harjoittelu eurooppalaiselle pelitavalle on koettu hyväksi. 

 

           Kilpailutoimikunta valitsee edustusjoukkueet liittomyllyihin. Myös junioreiden  

           liittomyllyyn pyritään tällä kaudella saamaan joukkue. 

 

           Senioreiden SM-kilpailut Kouvolassa 2018. Valittiin työryhmä, joka aloittaa  

           syyskuussa valmistelut kisoja varten. Työryhmään valittiin: Mikko Isakow   

           vetäjäksi, Joni Oksanen, Toni Sorvo, Nina Porvari ja Aarne Timonen.  

           Tarja Hurtta toimii tiedottajana tarvittaessa. 

 

7.       Juniori- ja koulutustoiminta. 

 

           Junnupäivä oli onnistunut. Osallistujia n. 40 hlöä. Uusia keilaajia melkein puolet  

           osallistujista. Uutta vastaavaa mietittiin. 

 

           Keskusteltiin mahdollisesta lehtijutusta Kouvolan Sanomiin tai paikallislehtiin. 

           Oksasen perheen saavutuksista, Nikosta tai Jonin uudesta pestistä juttu ja   

           mahdollinen mainos keilakoulusta tai junnuvuoroista lehteen. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

8.        Muut asiat: 

 

           SKL:n Pekka Korpi on viimeisessä kokouksessaan 13.9. Sovittiin, että KKL 

           muistaa häntä hänen jäädessään eläkkeelle.  

 

           Kuulumisia Veteraanien valiokunnan kokouksesta.  

           Tulossa SM-kisat Lappeenrantaan. PM-kisat Helsinkiin (13.6.2017). 

           Tammenlehväturnaus sotaveteraaneille. 

           Miesten liittomylly Lahdessa lokakuussa.  

           Uutena asiana oli, että myös muut hallit voivat hakea liittomylly-kisojen  

           järjestäjiksi. 

           Naisten veteraanien liittomylly 7.10. Talissa. Kouvolasta yritetään saada  

           joukkue. 

 

           7.9. tiedotustilaisuus keilahallilla Keilailuliiton, Hierotapistepirkon ja Kouvolan   

           lääkärikeskuksen yhteistyöstä.  

           Anneli Karhu laatii mainoksen tilaisuudesta. 

 

9.        Seuraava kokous 

 

          Seuraava kokous pidetään 28.9.2016 klo 17.00. Kokouspaikka Kouvolan 

          keilahallin kokoustilat. 

           

               11.        Kokouksen päättäminen 

           

           Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.04 

 

              

 

 

 

            Aarne Timonen                                   Taina Kunnasluoto     

            puheenjohtaja                                      sihteeri 


